

18 February 2026

توزيع الأرباح

Dividends Distribution

The Board of Directors proposed during its meeting held on 18 February 2026 at 11 am to distribute cash dividends out of the retained earnings as per the audited financial statement for the year ended 31 December 2025 of aggregate amount of 12 Baizas per share. This amount will be distributed to the shareholders of the company (registered with MCDC as of the dates to be decided by the Board of Directors) in two installments in May 2026 and November 2026.

This Proposal shall be presented to the Annual General Meeting (AGM) scheduled on 29 March 2026 at 7 pm for the approval of the general meeting.

اقترح مجلس الإدارة خلال اجتماعه المنعقد بتاريخ 18 فبراير 2026 الساعة 11 صباحاً توزيع أرباح نقدية من الأرباح المحتجزة وفقاً للقواعد المالية المدققة للسنة المنتهية في 31 ديسمبر 2025، على أن لا يتجاوز المبلغ الإجمالي 12 بيسة للسهم. سيتم توزيع هذا المبلغ على مساهمي الشركة (المسلحين لدى شركة مسقط للمقاصلة والإيداع اعتباراً من التواريخ التي سيقررها مجلس الإدارة) على دفعتين في مايو 2026 ونوفمبر 2026.

سيتم عرض هذا الاقتراح على الجمعية العامة السنوية المقرر عقدها في 29 مارس 2026 الساعة 7 مساءً للموافقة عليها من قبل الجمعية العامة.

Sincerely yours,

نفضلوا بقبول فائق الاحترام

DocuSigned by:



A7BD175811A44CA...

Zain Ahmed Siddiqui
Secretary of the Board

زين أحمد صديقي
أمين سر المجلس

